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Bouwen aan vertrouwen: aanpakken 
 

Almelo is een bijzondere stad. Een stad die zich niet zomaar blootgeeft. Een stad waarvan je kunt houden, maar niet op een 

oppervlakkige manier. Een stad die je moet leren kennen.  Masterplan 2003/2005 

 

Bij de perspectiefnota hebben wij gekeken naar het collegeprogramma Voortvarend te werk en gekeken in hoeverre gestelde 

ambities gehaald zijn. Wij hebben toen moeten constateren dat dit minimaal was. Ook nu bij de begroting kunnen wij geen andere 

conclusie trekken. Het college programma is 14 pagina’s met mooie woorden en ambities waar wij ons grotendeels in kunnen 

vinden. De vertaling naar de afgelopen 4 jaar en concreet de begroting van 2018 is 105 pagina’s vol met mooie woorden, maar 

weinig ambities en een stuk waar wij ons slecht in kunnen vinden. 

 

Positief kritisch? De Minimapartij is graag positief kritisch al wordt het ons niet makkelijk gemaakt om dat te zijn en te blijven. Het 

eerste simpele voorbeeld is de brief waar de begroting mee begint. Een brief aan de raad van het college in een stuk dat van de raad 

is? Een brief aan onszelf….. een brief die wij niet als positief kritisch kunnen bestempelen. Een brief die wat ons betreft een brug te 

ver gaat. Natuurlijk zijn wij positief kritisch en bereid om naar ons zelf te kijken. Maar wel op de juiste wijze en in de juiste context. 

Dat is niet in de begroting maar hooguit als begeleidend schrijven bij de begroting! Met een amendement wil de Minimapartij dit 

realiseren. 

 

Vertrouwen en minder vragen vanuit de raad. Dat is realiseerbaar door de raad actief en volledig te informeren. Ook als zaken niet 

lukken. Actieve informeren missen wij bijvoorbeeld bij de gang van zaken rond de Uitsmijters, de evaluatie van de onafhankelijke 

cliëntondersteuning en de wijkteams. Maar ook de website van de afdeling vastgoed die maar niet in de lucht komt. En het 

uitvoeren van moties en amendementen. En heel veel andere dingen. 

 

Positief kritisch als het gaat om de organisatie ontwikkeling, maar wat moet dat vreselijk veel geld kosten. Tonnen uitgeven voor 

houding en gedrag, tonnen uitgeven voor communicatie (pagina 13) en aan de andere kant tonnen bezuinigen op kinderen in 

armoede. Wij kunnen dit niet uitleggen. Nu nog niet, wellicht dat tijdens de begrotingsbehandeling hier meer duidelijkheid over 

komt. En dan meer duidelijkheid dan tot nu toe is geschapen. U vraagt ons door de wolk heen te kijken en vertrouwen te hebben. 

Wij roepen u op de mist op te trekken en meer duidelijkheid te geven.  Concreet maken is ons advies aan het college. Anders 

worden wij van positief kritisch wellicht wel kritisch. 

 

Positief? We lopen voor op de geplande besparingen binnen het sociale domein. We bezuinigen als de beste en versoberen de 

regels consequent. Wederom het minimabeleid, tegen het besluit van de perspectiefnota in toch weer nieuwe bezuinigingen 

voorstellen. Waarom? Collectieve verzekering, een meerderheid van de raad was bij het politiek beraad van de evaluatie duidelijk, 

voortzetten. Waarom niet nu opnemen in de begroting? Een waas van mist blijft er wel rondom DNO en ENO (pagina 22 van de 

begroting). Ja ENO. Een Nieuwe Organisatie. Is dat de variant op DNO of Avedan? Over wie en wat hebben we het hier? 

 

En waarom noemen we in de begroting niet dat we opnieuw flink bezuinigen op sociaal? Waarom noemen we niet concreet dat we 

op sociaal altijd vooraf bezuinigen en op fysiek altijd achteraf een correctie doen? Waarom noemen we niet concreet dat we 

inmiddels 90 miljoen euro hebben afgewaardeerd op het grondbedrijf en dat dit gelijk staat aan 15 jaar investeren in sociaal! Tijd 

voor een kentering. Kinderen in armoede, onze inwoners met een minimaal besteedbaar inkomen hebben genoeg bezuinigd en 

ingeleverd. Het is klaar! Tijd om de bezuinigingsslag op andere terreinen uit te voeren én ook daadwerkelijk te realiseren. Als we op 

de huidige weg door gaan breken we de stad en haar inwoners af. Veel mensen leven dagelijks in armoede, veel mensen vechten 

dagelijks. Genoeg! Het grondbedrijf moet in controll komen, er moet vaart gemaakt worden met de verkoop van panden en de 

plannen rondom de binnenstad. We roepen al jaren dat we wat willen, ga dit doen en stop met praten en wollige plannen maken. 

Tijd voor actie! 

 

Positief kritisch is het beleid rondom outsourcen. Maar ook hier, wat duurt dit vreselijk lang en wat laten we mensen vreselijk lang 

in onzekerheid. Maak het eens concreet en luister naar de mensen om wie het gaat, de stad, de inwoners, de raad! Maar wij 

verwachten inmiddels wel een besluit! 
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Positief? De kosten voor afval zijn de afgelopen jaren gedaald. Dat is mooi. De Minimapartij is blij met de kentering dat afvalstoffen 

steeds vaker grondstoffen zijn en geld op kunnen leveren. Het geld is mooi, maar waar het om gaat is een schoner en leefbare 

omgeving voor onze inwoners. Nu en voor toekomstige generaties. Als afval als grondstof geld oplevert, dan pleit de Minimapartij er 

voor om verder scheiden van afvalstoffen te stimuleren. Maar dan wel op een manier dat ook het straatbeeld er goed bij blijft. 

Essentieel hierbij is de rol van de gemeente, maak het de inwoners niet onmogelijk om van het afval af te  komen, maak dit 

aantrekkelijk. 

  

Positief kritisch. Woningeigenaren hebben de afgelopen jaren te maken gehad met een flinke stijging van de OZB. Naast indexatie 

heeft de raad enkele jaren geleden ingestemd met extra jaarlijkse verhogingen. De Minimapartij vindt dat het maximum nu wel 

bereikt is en roept op om de OZB na 2018 met niet meer dan met het inflatiepercentage te corrigeren. 

 

Al met al, wij zijn positief kritisch over de begroting, maar willen zaken echt concreter hebben, we willen besluiten zien, we willen 

actie! College, maak eens concreet waar u aan begonnen bent. Zet eens stappen, ga voortvarend te werk, niet alleen binnen sociaal 

maar ook binnen fysiek. Overtuig ons van de stappen die op korte termijn gezet gaan worden. Maak het SMART. Wat SMART is, is 

de ambitie dat we in 2020 voldoende hebben bezuinigd. Maar maak bijvoorbeeld ook SMART wanneer de DNA van de binnenstad 

gereed is, maak SMART wat een binnenstad is met een herwonnen esthetiek en identiteit, maak SMART wanneer het 

transformatieplan gereed is… veel woorden en weinig concrete plannen 

 

Ons voorstel, minder bezuinigen op sociaal en meer op fysiek. Ook vooraf! Ga eens zoeken naar alternatieven voor het bezuinigen 

op de openbare ruimte (lees het visitekaartje van de stad), opnieuw bezuinigen op onderwijs, opnieuw bezuinigen op 

speeltoestellen, zorg, PGB, kinderen in armoede, het snelle eenmalige geld uit verkoop van aandelen. Wij zien in het raadsvoorstel 

legio bezuinigingen op sociaal en snel geld vanuit fysiek. Wat ons betreft de verkeerde investeringen. 

 

Kom met een visie op de stad, een brede visie en ga samen, afdeling overstijgend, kijken naar mogelijkheden. 

 

Almelo, een stad waar het mooi wonen en ontspannen is. Almelo een stad die investeert in haar mensen, haar toekomst en haar 

sociale beleid. Almelo een stad die verantwoord met geld om gaat en de binnenstad kleur geeft. 

 

 

Alle inwoners, ondernemers en organisaties in onze gemeente zijn het water waar het bestuur van Almelo op drijft, leeft en bloeit.  

 

 

Lieneke Bolhuis 

Minimapartij Almelo 

 

 

 

De Minimapartij bedankt de inwoners, organisaties en ondernemers voor het meedenken, meelezen en meeschrijven van deze 

bijdrage. 

 

 

 

Als u woorden gaat tellen: in de begroting 2018 het woord burger 0 keer en het woord inwoner 65 keer. Complimenten!  

 

 


